
Bestyrelsesmøde 24.05.2022 

Til stede: Lea, Kristine, Randi, Majbritt, Helle og Stine 

 

1 Referat godkendelse 

2 Budget 

3 Nyt fra rideskolen 

4 Nyt fra privatstalden 

5 Certificering 

6 Vedtægter 

7 Evt. 

Punkter fra sidste møde:  

Championatliste: Er opdateret på hjemmesiden. 

Midler til inventar: Randi modtager skitse/tegninger over tilbygning, dertil fotos fra klubbens aktiviteter. 

Herefter udarbejdes et forslag til næstkommende bestyrelsesmøde. 

Referat godkendt. 

2) Forekast angiver +30.000 såfremt omsætning og tilskud indhentes som vanligt. Regulering af 

huslejepriser er pt under udarbejdelse. 

3) Helle har bestilt rosetter og HVL-klistermærker. Der tales om synlighed af bestyrelsen i det daglige ved 

foto af repræsentanter og jakker med logo. Det aftales at dele stævner op, hvor medlemmer af bestyrelsen 

på skift deltager for synlighed. Der oprettes et ekstra D hold om torsdagen. Søndag åbnes yderligere hold 

efter sommerferien. Der skal evalueres på tilmeldingsformen til stævner, med undersøgelse af mulighed for 

onlinetilmelding. Torben undersøger dette. Messi er overgået til rideskolen. Ridelejr varetages af Line og 

Mathilde. Prisoverslag til ridelejr er modtaget af Line. Bestyrelsen foreslår herefter en pris på 1000-1200 pr. 

person for 3 dages lejr med mulighed for 100 rabat pr overnatning ved forældreovernatning. Line deltager i 

trænerkursus med Lea og Kristine når denne udbydes. Der er afholdt møde på Midtsjælland med klubber i 

distrikt, kommunen og DRF. Helle og Lea har deltaget. Der overvejes kommunalt tilskud til voksne og tilskud 

til børn bosiddende uden for kommunen. Plancher fra dagen deles. Emner: Hvordan skabes ansvar for 

deltagelse. Hvordan engageres flere. DRF vil være behjælpelig med div materialer. Der planlægges 

opfølgningsmøde til efteråret, med ønsket om flere deltagere fra eget regi. 

Astrid tilbydes torsdage efter sommerferien og Sisell tilbydes at afløse- kobles på hold sidst i juni for at lære 

hestene og arbejdsgangene at kende. Rebecca bedes tale med parter om regler for færden i terræn. 

4) Der er ved at være fyldt op. Ønske om kroge i laden på de bærende stolper til ophæng af jakker udstyr 

mm.  

 



5) Vi har opnået certificering i elevskolen. Dertil skal sikkerhedscertificering følges op med en 

beredskabsplan- Majbritt printer og hænger op og afholdelse af kursus i 1. hjælp. Lea undersøger 

muligheder hos DRF. Skal yderligere tilføjes i vedtægterne.  

6) Gennemgang af forslag til ændringer og tilføjelser i vedtægter med udgangspunkt i DRF. Randi opdaterer 

disse og sender et skriv ud til bestyrelsen til gennemgang. Der overvejes at etablere et juniorudvalg med 

primært henblik på E stævner, dette tages op efter sommerferien. Lea forhører sig blandt pigerne i stalden 

for interesse.  

 

7) Fællesspisning planlagt til den 18. juni flyttes til august/september 

Der skal arrangeres ridelejr i privatstalden.  

Snak om aktiviteter i springudvalget. 

Forslag om en form/skabelon for hvad klubben kan tilbyde ift. sponsorater. Det er nødvendigt med klare 

rammer for indhentning af sponsorater. Det er aftalt at sponsorater privat og i klubregi holdes adskilt. 

Der er indkøbt computere- mail er sendt ud med nærmere instruktion. 

Mht. højtalere, mikrofon adspørges Finn. 

Kursus ved Lene Theil forsøges flyttet til andet dato grundet for få tilmeldinger 

Evt. Indkøb af engangsservice fremadrettet. Inc Club undersøges nærmere af Stine. Biltema er en mulighed 

ved akut brug. Der tales om en fast skabelon for indkomne forslag til generalforsamling. 

Næste bestyrelsesmøde er sat til den 16/8-22 

 

 

 


